
  

  بسمه تعالي

  1399 ماهآذر مدوازده  2دبيرستان فرزانگان شوراي دبيران  گزارش وبينار

ياتي چند از قـرآن كـريم و   با تلاوت آ 2در سالن اجتماعات دبيرستان فرزانگان   99,9,12شنبه مورخ چهارجلسه شوراي دبيران در روز 
ر خصوص عملكرد خوب دبيرستان ديت مركز مديرسركار خانم صفائي در ابتدا آغاز گرديد. 98-99پخش كليپ افتخارات سال تحصيلي 

 نتايج درخشـان دبيرسـتان  در ادامه ايشان ،همكاران مجموعه فرزانگان دو صحبت نمودند خداقوت و دست مريزاد به  و در دوران كرونا
در ادامه صـحبت هـاي   ران رساندند.را به اطلاع حاضره خوارزمي و نيز نتايج درخشان المپياد و جشنوا،  99فرزانگان دو در كنكور سال 

ضـمن  ، ايشـان  آغـاز گرديـد  ، مناسب كلاس هاي هوشمند  سخت افزاري و نرم افزاري  و تهيه تجهيزاتدرسه مپيرامون مسائل ايشان 
  صحبت نمودند . ي در فضاي مجازيمسائل آموزشدبيران ،پيرامون عملكرد خوب قدرداني از 

ادامه جلسه با معرفي كانديداهاي نماينده دبيران ، صحبت ها و نظرات دبيران و در نهايت انتخاب سركار خانم قدسيه سروي بـه عنـوان   
ل قبل ؛ انتخاب ايشان بـه عنـوان نماينـده    نماينده دبيران ادامه يافت و سركار خانم صفايي ضمن تقدير و تشكر از زحمات ايشان در سا

  گفتند.دبيران را تبريك 

و نحوه عملكرد  نان و مشاوران و كادر اجرايي دبيرستان ، معاودبيران زحماتنيز ضمن تشكر از  معاون آموزشي سركار خانم دلير، سپس
و برنامه ريزي نحوه ادامـه   در ارتباط با مباحث آموزشي ،درخشان كنكور سال گذشته و نتايج  ويروس كرونادر ايام شيوع مطلوب ايشان 

نحـوه  و نيـز   شـيوه ارزيـابي دانـش آمـوزان     ماه، ديپايان ترم امتحانات  نحوه برگزاريهمچنين ، ؛صحبت نمودند در فضاي مجازي كار 
  .رسانده شد محترم دبيران به اطلاع  مون جامع به اوليا و ارايه بازخورد و نمرات ميان نوبت اول و از برخورد با دانش آموزان ضعيف

مشاوران محترم در خصوص مشكلات دانش آمـوزان در فضـاي مجـازي    ادامه يافت و نيز   امه جلسه با صحبت هاي معاونان محترمدر اد
، سركار خانم سروي نماينده دبيران ضمن تشكر از زحمات سركار خانم صفايي مديريت مجموعه در مورد وبينارهاي برگزار صحبت كردند

 عزيز به پايان رسيد.  دبيران تك تك و جلسه با صحبت ها ، نظرات و پيشنهادات  شده و موارد مطرح شده صحبت نمودند



   

  

  

  
   



 


